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17.01.2024. Nr. 1 
 
 
Sēde sasaukta 2024.gada 17.janvārī plkst. 10:00 
Sēde sākta 2024.gada 17.janvārī plkst. 10:01 
Sēde slēgta plkst. 13:05 
 
 
Sēdē piedalās 5 komitejas locekļi: 
Linards Tiļugs (klātienē), Laila Roga (klātienē), Sandris Bēča (klātinē), Gundars Sisenis 
(klātienē), Patricija Andersone (klātienē) 
 
 
Sēdē piedalās: 
Andrejs Radzevičs (klātienē), Andris Jankovskis (attālināti), Dzintars Kudums (attālināti), 
Eva Mahta (klātienē), Linda Pričina (klātienē), Inese Gusta (klātienē), Gundars Venens 
(klātienē), Mairita Krētaine (klātienē), Antra Grasmane (klātienē), Gints Brumbergs 
(klātienē), Evija Farbotko (klātienē), Kristīne Pastore (attālināti), Kristīne Dundure 
(attālināti), Madara Lagzdiņa (attālināti), Ģirts Osis (attālināti), Juris Grasmanis 
(attālināti), Irina Ernstsone (klātienē), Santa Mikāle (attālināti) 
 
Sēdi vada Linards Tiļugs 
 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Audioieraksts pieejams www.dkn.lv  
 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Kultūras pārvaldes budžeta plāna 2024.gadam analīze 

 

 

http://www.dkn.lv/


 
 

1.§ 
Kultūras pārvaldes budžeta plāna 2024.gadam analīze 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks 00h 00m 25s 
 

Ziņo Linard Tiļugs 
 
 

Ziņo: Mairita Krētaine, 
Eva Mahta  

 

Patricija Andersone 

 

 

Patricija Andersone, 
Andrejs Radzevičs, 
Laila Roga, Eva Mahta 

  

Ziņo: Mairita Krētaine, 
Eva Mahta  

 
Ziņo: Inese Gusta 
 
 
Patricija Andersone 
 
 
 
Ziņo: Inese Gusta, 
Linda Pričina 
 

Kultūras pārvaldes budžeta plāna 2024.gadam analīze. 
 
 

1) Štatu sarakstu analīze bibliotēkās 
[audioieraksts, sākot no 00h 01m 33s] 

 
 
Iebildums par Priekules VPKAC štata vietas apvienošanu. 
Uzskata, ka šī vieta nav pietiekami izvērtēta. Jāprasa arī 
Priekules pārvaldes vadītāja viedoklis. 
Izteikts lūgums Krotes bibliotēkā apkopējas štata vietu 
nenoņemt. 
 
 
Diskusija par Grobiņas bibliotēkas un Aizputes pilsētas 
bibliotēkas štata vietām. 
 
 

2) Štatu sarakstu analīze muzejos 
[audioieraksts, sākot no 01h 28m 53s] 

 

3) Štatu sarakstu analīze amatierkolektīvi 
[audioieraksts, sākot no 01h 36m 43s] 

 
Aicina Kultūras pārvaldi pārvērtēt tautas tērpu iegādi 
kolektīviem, izvērtējot LEADER projektu iespējas. 
 

4) Kultūras centru budžeta un pasākumu plāns 
[audioieraksts, sākot no 01h 42m 36s] 

 

5) Kultūras administrācijas budžeta plāns 
[audioieraksts, sākot no 02h 25m 23s] 

 
 
 
  



 

Priekšlikumi: 

Linard Tiļugs  
izsaka 1.priekšlikumu: 
 

Turpināt darbu pie optimizēšanas, precīzi konsultējoties ar 
pārvalžu vadītājiem un ievērojot pirms pensijas vecuma 
faktoru. 

 

Linard Tiļugs  
izsaka 2.priekšlikumu: 
 

Kultūras pārvaldei gādāt par dalību projektos, lai daļēji 
segtu ar kultūras dzīves organizāciju saistītos izdevumus. 

 

Linard Tiļugs  
izsaka 3.priekšlikumu: 
 

Fondam “Sibīrijas bērni” paredzēt EUR 5000.- 

 

Linard Tiļugs  
izsaka 4.priekšlikumu: 
 

Festivālam “Rimbenieks” paredzēt EUR 25000.- un 
paredzēt daļēju biļešu tirdzniecību. 

 

Linard Tiļugs  
izsaka 5.priekšlikumu: 

Pasākumam Sakaslejas baznīcā paredzēt EUR 7000.- 

 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

5 (Patricija Andersone, Laila Roga, Gundars Sisenis, 
Linards Tiļugs, Sandris Bēča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Atbalstīt 1., 2., 3., 4., un 5. priekšlikumu. 

 
 
 
[audioieraksts 02h 57m 54s] 
 

Andrejs Radzevičs 
 
 
 

Mutiski informē, ka saistībā ar 18.10.2023. Kultūras 
jautājumu komitejā atbalstīto priekšlikumu: 
“A.Radzevičam kontaktēties DKN vārdā ar Skvežina 
pārstāvjiem par sadarbības turpināšanas iespējām”, 
16.11.2023. ir apmeklējis Skvežinas pašvaldību un 
ticies ar tās vadības un kultūras pārstāvjiem. No 



Skvežinas pašvaldības ir atbilde, ka, ja mūsu 
pašvaldība ir gatava, viņi arī ir ieinteresēti sadraudzībai 
ar Dienvidkurzemes novada pašvaldību. No 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Skvežinas 
pašvaldībai ir jāsagatavo un jānosūta oficiāls 
aicinājums - turpināt sadarbību, norādot, ka 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība ir Durbes novada 
pašvaldības saistību pārņēmēja. Marta beigās vai 
aprīļa sākumā varētu plānot vizīti. Par sadarbību ir 
nepieciešams domes lēmums. Tātad, vispirms būtu  
jānosūta aicinājuma vēstule un pēc tam pašvaldības 
domei jālemj par sadarbību (vajadzīgs domes lēmums). 

 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 03h 00m 49s 
 
 
 
 
Kultūras jautājumu komitejas priekšsēdētājs Linards Tiļugs 
  05.02.2024. 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
  05.02.2024. 
 


